
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren
Indenrigs- og boligministeren

Dato: 23. juli 2021

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål BS
Mener ministeren, at det er acceptabelt at fortsætte med byggeaktiviteter, når der ligger
en klar afgørelse om opsættende virkning, og hvordan vil ministeren sikre, at det ikke
får konsekvenser for de natur og miljøhensyn som afgørelserne fra klagenævnene netop
understreger ikke er tilgodeset i plangrundlaget.?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peder Hvelplund (EL).

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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